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Parautvalget  

Møte nr. 5 2018-2020   

Torsdag 5. desember 2019 kl. 14.00 

 

Ullevål, Skiforbundets lokaler 

 

 

Referat: 
 

 

  

SAKLISTE: 

1. Godkjenning referat møte 15.09.19. 

2. Presentasjon ulike prosjekter;  

- UPPI Alpint v/Synne-Sofie  

- Paraalpint Bredde prosjekt v/Beate 

- Langrenn v/Anne Ragnhild  

3. Informasjons saker;  

- Organisasjonsprosessen 

- ParaVeka 

- ParaCamp 

- Ungdomsprosjekt Ridderuka 

4. Rapport fra gren – Anne Cathrine/Anne Ragnhild 

5. Tildeling av aktivitetsmidler 

6. Kick The Limits – Arrangør/arrangørsted for 2021 og videre 

7. Status økonomi  2019 og budsjett 2020 

8. Eventuelt 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



NSF Parautvalget - Møte nr. 5 2018-2020 

Til stede: 

- Fra utvalget: Sveinung Karlsen (leder), Anne Cathrine Enstad, Bjørn-Inge Drabløs, 

Mariann Vestbøstad Martinsen (på telefon i sak 5, 6 og 8) 

- Fra administrasjonen: Anne Ragnhild Kroken (I tillegg Synne S Stangeland og Beate 

Haugen i sak 2). 

 

Forfall: Bjørg Sissel Kvannli. 

 

 

1. Referat fra møte 15.09.2019 

Referatet fra møtet var sendt ut på forhånd - ingen merknader. 

 

2. Presentasjon ulike prosjekter 

 

UPPI v/Synne S Stangeland: 

o Prosjektet er i regi av Olympiatoppen og VI-stiftelsen.  

o Det gjøres en grundig jobb, med et svært omfattende program  -  mål er flere 

alpinister til de kommende internasjonale mesterskapene.   

o Har et mål om å komme mere ut i krets og klubber for ytterligere rekruttering. 

o Jobber med å få pararenn som en del av «ordinære renn» fremover.  

 

Paraalpint bredde v/Beate Haugen: 

o Prosjektet er finansiert gjennom LNU-midler. (Herreløs arv) 

o Har et sterkt fokus på bredde og aktivitet. 

o Oppsøkende virksomhet/aktivitetsdager. 

o Har lagt opp til en omfattende liste mht. deltagelse i arrangementer kommende 

vinter. 

o Har anskaffet utstyr for ca MNOK 1,5, til bruk i aktivitet.  

 

Langrenn v/Anne Ragnhild: 

o Her er det lagt ned mye arbeide i kartlegging av utøvere og behov for tiltak. 

o Jobbes med ulike samlinger fremover, og aktiviteten er høy. 

o Mye arbeid for å etablere en ny statsingsgruppe på Rekruttnivå 

 

3. Infosaker 

 

Organisasjonsprosessen: 

o Anne Ragnhild orienterte kort.  Hun er nå formelt sett under langrenn. 

 

Para-Veka: 

o Arrangørene bak TelemarksVeka har tatt initiativ overfor flere idretter, om å 

arrangere ParaVeka i forkant av TelemarksVeka - 20. 25. juni 2020. 

o TV2 er sentral, og vil sende fra daglig fra arrangementet, de gode historiene og 

fra konkurranser for de ulike idrettene 

o Flere idretter inne her, jobber også for å få felles aktivitet og gode sosiale 

møteplasser. 

 

ParaCamp: 

o Lillehammer Legacy («arven etter Ungdoms-OL) jobber med å få til en 

internasjonal ParaCamp, for ski og skiskyting. 

 

Ungdomsprosjekt Ridderuka: 

o NSF jobber her sammen med Ridderuka, for å få inn flere ungdommer og unge 

voksne i Ridderuka gjennom en mer ungdommelig profil 
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4. Rapport fra grenene 

Det er nå «full fart», med oppstart av WC-sesong rett rundt hjørnet både i alpint og 

langrenn. 

 

Se ellers sak 2. 

 

5. Tildeling av aktivitetsmidler 

Det var gledelig mange og gode søknader om midler   totalt omsøkt beløp var på 

nærmere kr 320 000. 

 

Etter en grundig diskusjon, hensyntatt forutsetningene som lå til grunn i 

utlysningsteksten, ble det gitt følgende støtte: 
 
Søker Tiltak Tilskudd 

Fossum IF Trenere/ledsager synshemmet utøver 20 000 

Ready ParaAlpint Bredde Overtagelse Oslo Paraalpint 20 000 

Hordaland Skikrets Parapigging (langrenn) 15 000 

Nes Ski Støtte til langrennspigger 3 000 

Lyn Ski ParaAktivitet Para langrenn barn + voksengruppe 19 000 

Telemark og Vestfold SK Paraalpint sammen med Buskerud 19 000 

Rustad IL Langrenn UH 20 000 

Klæbu IL 1 av 3 skidager for UH i Trøndelag 10 000 

Heming IL alpint Alpindag UH 9 000 

Selbu IL Langrenn UH 15 000 

 

6. Kick The Limits - arrangør 2021 og videre 

Det forelå her en meget grundig søknad fra Vivil IL.  De tildeles arrangementet i 2021 

med base i Thon Hotel Oslofjord, og Lommedalen IL’s alpinanlegg og BVH 

langrennsarena.  Anne Ragnhild tar den videre dialogen, og sørger for å legge ut 

ytterligere informasjon etter hvert. 

 

Det er videre signaler fra 2-3 andre arrangører, som inviteres til nærmere dialog for å få 

en total arrangørpool på 4-5 steder.  

 

7. Status økonomi 2019 og budsjett 2020 

Det er god kontroll for 2019 - forvente et mindre overskudd.  Budsjett 2020 forventes 

godkjent i neste skistyremøte. 

 

 

8. Neste møte  

Neste møte avvikles søndag 16. februar klokken 16 på Gardermoen.   
 

 

Møtet slutt klokka 17.30 


